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Heren,

lk ben op zoek gegaan naar een aanspreekpunt voor de door RIVM gevraagde ZKVI inzet bij PDC en kwam oi | EEuit. 1k

hoor van haar dat RIVM DHD gaat vragen om over 3 weken ZKVI ter beschikking te stellen.

> Vanochtend begreep ik dus, zoals verteld, van mijn IEE IEEEdat het RIVM had gemeld dat de

opdrachtverlening aan de partij die ZKVI

» doet versneld is (zij zijn opdrachtgever) tot ongeveer 3 weken (ipv eerder genoemde 5-6 weken).
DHD kan dat niet zonder onze hulp, dusBEEEjt wat er nodig is om ZKVI aan te passen voor de boostercampagne. Ik probeer

onze inzet te beperken tot applicatieonderhoud.

lk spreek woensdag om 9 uur met e 5.1.2e an RIVM, maar de pogingen om ZKVI weer in te zetten komen

vooral vanIEEEcn . Als ik de kamerbrief lees heeft RIVM inderdaad de opdracht om dit te organiseren. lk

weet nu nog niet hoe de lijnen vanuit VWS lopen, wellicht hebben jullie daar wat meer zicht op.

Eris usprake van dat ziekenhuizen ingezet worden om ambulancepersoneel en ander hulpverleners regionaal te gaan vaccineren

en dat ze daarbij behoefte hebben aan een systeem om die vaccinaties in te registreren. Als dat daadwerkelijk gebeurt zullen we

ZKVI waarschijnlijk ook als een dataleverancier voor Coronacheck beschikbaar moeten maken, om ook bij opt-out een CBT/DCC te

kunnen leveren. Dat betekent dat we ZKVI voor de duur van de campagne en wellicht langer hoog beschikbaar moeten houden.

Dat is in eerste instantie een probleem dat we aan DHD hebben overgedragen, maar we zullen daar wel de kosten voor moeten

dragen.

Ondertussen probeer ik me tiIIEEECltc verantwoorden dat de oorspronkelijke opdracht aan DHD rechtmatig is. Een

uitbreiding van die opdracht op dit moment is dat waarschijnlijk niet, dus als DHD extra middelen gaat vragen, en daar kunnen we

op rekenen, moeten we langs de SG.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e
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Hol EXEN
In vervolg op ons telefoongesprek, zie hier de voortgangsbrief die vorige week naar de TK is gegaan, met op p. 54 een stuk over

de uitvoering van de booster en zorgpersoneel/ziekenhuizen. Er staat niet per sé dat en wie ziekenhuizen gaan prikken, dat is

nog onderwerp van uitwerking en discussie (alleen eigen personeel of meer zorgpersoneel). Laten we er maar van uit gaan dat
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ze wel iemand gaan prikken igg.

Vanochtend begreep ik dus, zoals verteld, van mijnIEEEdat het RIVM had gemeld dat de

opdrachtverlening aan de partij die ZKVI doet versneld is (zij zijn opdrachtgever) tot ongeveer 3 weken (ipv eerder genoemde 5-

6 weken).

Jullie suggereren dat CoronIT gebruikt zou moeten worden, ik kan me voorstellen dat dat handig is omdat het al een stevig

systeem is en ivm het vaccinatiebewijs, dan heb je daar igg helemaal geen problemen mee en valt iedereen daarmee in de

hoofdroute ipv via HKVI. Maar CoronIT is natuurlijk van de GGD en niet van ziekenhuizen dus ik weet niet of dat kan.

Ik denk in ieder geval van belang is dat er snel op hoog niveau knopen worden gehakt, zodat we geen tijd verliezen. Ik zou me

kunnen voorstellen dat er anders overlegd wordt tussenINESijvoorbeeld?
Vanuit beleid is ons belang vooral dat de registratie goed gebeurt, dat er geen vertraging is en dat zoveel mogelijk mensen via

de hoofdroute vaccinatiebewijzen kunnen krijgen.
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